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Številka: 03201-7/2017                                                                                              TOČKA 2                          

Datum:   2. 6. 2017        

 
 

Z A P I S N I K 
17. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 

ki je bila v sredo, 31. 5. 2017 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 
 

 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
 
Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 18 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 
sklepčnost zagotovljena. 
 
Prisotni: 
Arzenšek Anita, Čufar Zdravko, Haložan Marijan, Jurgec Janko Barbara (1705), Klajnšek Rok, Kavaš 
Andreja, Merkuš Jožef, Mihalič Franjo, Obreht Anton, Ornik Srečko, Pust Boris, Rauter Martina, 
Rožman Romana, Trstenjak Zvonimir, Strnad Matjaž, Stajnko Doroteja, Kobal Aleš, Vrhovšek 
Konrad. 
 
Odsotni: 
Mlaj Bojan 
 
Ostali prisotni: 
Marko Soršak - župan, Peter Cokan - direktor občinske uprave, Metka Meglič, Katja Arnuš, Vanja 
Jus, Maja Krajnc, Janja Šijanec - strokovne službe, Drago Žura - predsednik nadzornega odbora, 
Rajko Sterguljc – Urbis d.o.o., Katarina Šauperl – OS Arhitektura Katarina Šauperl s.p., Alojz 
Velički – ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče, Dragica Turjak – direktorica Mariborske knjižnice, Tarek 
Naji – odvetniška družba Gorjup, David Adam predstavnik podjetja Magna Steyr Fahrzeugtechnik 
AG & KG, Rej Husetovic predstavnik podjetja Magna International GmbH, Neva Dolgoš - 
zapisnikar. 
 

2. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 16. REDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 1:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 16. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 
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3. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, župan Marko Soršak seznani prisotne, da se na željo Statutarno pravne 
komisije doda 17. točka dnevnega reda -  predstavitev projekta Magna, za kar se predsednik SPK  
Anton Obreht zahvali.  
Župan da na glasovanje spremenjeni dnevni red in naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 2: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 16. redne seje. 
3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
4. Obravnava in potrditev Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del območ-

ja »Potnikov mlin« (k.o. Hočko Pohorje) po skrajšanem postopku. 
5. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrob-

nem prostorskem načrtu za del območja »Pod Planinko (k.o. Hočko Pohorje) – po skrajša-
nem postopku. 

6. Seznanitev z Letnim poročilom Mariborske knjižnice za leto 2016. 
7. Seznanitev z Letnim poročilom OŠ Dušana Flisa Hoče za leto 2016. 
8. Seznanitev z Letnim poročilom OŠ FLV Slivnica pri Mariboru za leto 2016. 
9. Obravnava in potrditev Odloka o proračunu Občine Hoče-Slivnica Za leto 2018 – druga 

obravnava.  
10. Ukinitev statusa grajenega javnega dobra na zemljišču parc. št. 636/3, k.o. Slivniško 

Pohorje. 
11. Ustanovitev statusa grajenega javnega dobra na zemljiščih.  
12. Ustanovitev statusa grajenega javnega dobra na zemljišču parc. št. 631/1, k.o. Orehova 

vas. 
13. Predlog sodne poravnave v zvezi z unovčitvijo bančne garancije za VŠD Hoče. 
14. Sklep o soglasju k prerazporeditvi pravic porabe proračunskih sredstev v okviru veljavnega 

proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2017 ter uskladitev  načrta razvojnih programov  
15. Obravnava in potrditev vsebine javnega razpisa Javnega zbiranja ponudb za oddajo občin-

skega zemljišča v najem. 
16. Tolmačenje 2. člena Odloka o občinskih taksah v občini Hoče-Slivnica 
17.  Predstavitev projekta Magna. 
18.  Pobude in vprašanja. 

 

 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 
 

4. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM 

NAČRTU ZA DEL OBMOČJA »POTNIKOV MLIN« (K.O. HOČKO POHORJE) 
PO SKRAJŠANEM POSTOPKU 
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Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Katarina Šauperl – Os Arhitektura Katarina Šuperl s.p. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in predsednik Statutarno 
pravne komisije Anton Obreht. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 3:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za del območja »Potnikov mlin« (k.o. Hočko Pohorje) po skrajšanem postopku. 
 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
5. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA 
O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA DEL OBMOČJA »POD PLA-

NINKO (K.O. HOČKO POHORJE) – PO SKRAJŠANEM POSTOPKU 
 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal g. Rajko Sterguljc – Urbis d.o.o. 
 
Stališče sta podala predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in predsednik Statutarno 
pravne komisije Anton Obreht. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 4:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del območja »Pod Planinko (k.o. Hočko 
Pohorje) po skrajšanem postopku. 
 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 
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6. TOČKA 
SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM MARIBORSKE KNJIŽNICE ZA LETO 2016 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podala direktorica Mariborske knjižnice Dragica Turjak. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 5:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z Letnim poročilom Mariborske knjiž-
nice za leto 2016.  

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
7. TOČKA 

SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM OŠ DUŠANA FLISA HOČE ZA LETO 2016 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče Alojz Velički. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 6:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z Letnim poročilom OŠ Dušana Flisa 
Hoče za leto 2016. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
8. TOČKA 

SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM OŠ FLV SLIVNICA PRI MARIBORU ZA LETO 2016 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal ravnatelj OŠ Franca Lešnika – Vuka Slivnica Anton Obreht. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 7:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z Letnim poročilom OŠ Franca Lešnika 
Vuka Slivnica pri Mariboru za leto 2016. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
9. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE HOČE-SLIVNICA ZA 
LETO 2018 – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno predstavitev je podala strokovna sodelavka Janja Šijanec, ki pove, da v javni razpravi ni 
bilo prejetih pripomb in predlogov za spremembe proračuna ter da do datuma določenega za 
vložitev amandmajev ni bil prejet noben amandma. 
Anton Obreht seznani prisotne o projektih, ki jih pripravljata šoli v povezavi z razpisi Ministrstva za 
šolstvo in da bo za to potreben rebalans proračuna. Župan pove, da občina podbira prijave na 
projekte, ki so sofinancirani in da se na podlagi tega predvideva tudi rebalans proračuna. 
 
Stališča so podali predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak, predsednica Odbora za 
kmetijstvo Andreja Kavaš, predsednica odbora za gospodarstvo drobno gospodarstvo in turizem 
Martina Rauter, predsednik Odbora za finance Srečko Ornik in predsednik Statutarno pravne komi-
sije Anton Obreht. 
 
Po kratki razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednja sklepa: 
 

SKLEP ŠT. 8:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o proračunu Občine Hoče-Slivnica za 
leto 2018 v drugi obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
 

SKLEP ŠT. 9:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi letni program ravnanja z nepremičnim, pre-
mičnim in finančnim premoženjem Občine Hoče-Slivnica za leto 2018 v drugi obravna-
vi. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
10. TOČKA 

UKINITEV STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA NA ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 636/3, 
K.O. SLIVNIŠKO POHORJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podala strokovna sodelavka Metka Meglič. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 10:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega 
dobra na zemljišču parc. št. 636/3, k.o. Slivniško Pohorje. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 
 

11. TOČKA 
USTANOVITEV STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA NA ZEMLJIŠČIH 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podala strokovna sodelavka Metka Meglič. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 11:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega jav-
nega dobra na zemljiščih parc. št. 1588/4, 1588/2 in 1497/2, k.o. 696 Spodnje Hoče. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 
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12. TOČKA 
USTANOVITEV STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA NA ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 

631/1, K.O. OREHOVA VAS 
 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli naknadno s spremenjenim dnevnim redom. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Metka Meglič. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 12:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega jav-
nega dobra na zemljišču parc. št. 631/1, k.o. 706 Orehova vas. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 
 

13. TOČKA 
PREDLOG SODNE PORAVNAVE V ZVEZI Z UNOVČITVIJO BANČNE GARANCIJE ZA VŠD 

HOČE 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli naknadno s spremenjenim dnevnim redom. 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan Marko Soršak. 
 
Razpravljala sta člana občinskega sveta Anton Obreht, ki poda mnenje glede ocenjene vrednosti in 
Franjo Mihalič, ki poda svoje mnenje glede vrednosti poravnave. 

 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 13:  
Občinski svet se strinja s sklenitvijo sodne poravnave v zvezi z unovčitvijo bančne 
garancije za VŠD Hoče 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 16 PROTI: / 

 
 

14. TOČKA  
SKLEP O SOGLASJU K PRERAZPOREDITVI PRAVIC PORABE PRORAČUNSKIH SRED-
STEV V OKVIRU VELJAVNEGA PRORAČUNA OBČINE HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2017 

TER USKLADITEV  NAČRTA RAZVOJNIH PROGRAMOV 
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Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli naknadno s spremenjenim dnevnim redom. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Janja Šijanec. 

 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 14:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o soglasju k prerazporeditvi pravic 
porabe proračunskih sredstev v okviru veljavnega proračuna Občine Hoče-Slivnica za 
leto 2017 ter uskladitev  načrta razvojnih programov. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 
 

15. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV VSEBINE JAVNEGA RAZPISA JAVNEGA ZBIRANJA 

PONUDB ZA ODDAJO OBČINSKEGA ZEMLJIŠČA V NAJEM 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli naknadno s spremenjenim dnevnim redom. 
 
Uvodno obrazložitev sta podala strokovna sodelavka Metka Meglič in direktor OU Peter Cokan. 
 
Župan Marko Soršak še pove, da se s tem omogočilo zimske treninge nogometa v šotoru mlajšim 
članom. 
 
Po krajši razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 15:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi vsebino javnega razpisa Javno zbiranje 
ponudb za oddajo občinskega zemljišča v najem. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 
 

 
16. TOČKA 

OBČINSKI SVET OBČINE HOČE-SLIVNICA SPREJME TOLMAČENJE 2. ČLENA ODLOKA 
O OBČINSKIH TAKSAH V OBČINI HOČE-SLIVNICA (MUV ŠT. 15/2007, 18/2009) NA 

NAČIN, DA PLAČILO OBČINSKE TAKSE ZAJEMA TUDI PRIMERE UZURPACIJE 
 ZEMLJIŠČ V OBČINSKI LASTI 
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Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli naknadno s spremenjenim dnevnim redom. 
 
Uvodno obrazložitev sta podala direktor OU Peter Cokan in predstavnik Odvetniške pisarne Gorjup 
Tarek Naji. 
 
Razpravljala sta člana občinskega sveta ga. Rauter, ki sprašuje zakaj je takšna nuja pri izvedbi 
razpisa. Na to odgovori Jožef Merkuš, ki pove, da s tem želijo omogočite čim hitrejše izvajanje 
treningov.  
 
Po krajši razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 16:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme tolmačenje 2. člena Odloka o občinskih 
taksah v občini Hoče-Slivnica (MUV št. 15/2007, 18/2009) na način, da plačilo občin-
ske takse zajema tudi druge primere uzurpacije zemljišč v občinski lasti. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
17. TOČKA 

PREDSTAVITEV PROGRAMA MAGNA 
 
Predstavite podjetja Magna Steyr je podal David Adam. Pri tem je predstavil podjetje kot celoto in 

tudi predvideni projekt na območju Občine Hoče-Slivnica. 

 

Po predstavitvi je župan Marko Soršak pozval k debati. 

 

Rok Klajnšek prebere dopis v zvezi s predvideno gradnjo obrata Magne Steyr, ki ga je poslala KS 

Orehova-Hotinja vas na Arso. Vpraša ali je občina oddala vlogo za stranskega udeleženca v izdajo 

okoljevarstvenega soglasja. Župan Marko Soršak odgovori, da ne. 

Anton Obreht želi informacije o tem kakšne vrste energije se bo uporabljalo ali se bo izvajal moni-

toring, kdo bo seznanjal z rezultati monitoringa in kje bodo le ti objavljeni. Prav tako ga zanima 

izvedba tehnične opremljenosti objekta. 

David Adam odgovori, da sta kot glavna vira energija predvidena elektrika in plin.  Izvajanje moni-

toringa je tudi v Sloveniji obvezno in rezultati bodo javno objavljeni tako kot je že praksa v drugih 

obratih Magne Steyr. Tehnična opremljenost objekta se bo izvajala na podlagi slovenske zakono-

daje. 

Franjo Mihalič poda svoje mnenje glede projekta Magna, zanima pa ga kam bod šli odpadki iz pro-

izvodnje in kako bo z zaposlovanjem v obratu, kje bodo dobili delovno silo. 

David Adam odgovori, da se odpadki ne bodo skladiščili v obratu ampak se bodo samo zbirali, od 

koder se bodo redno odvažali. V graškem obratu izvaja ta odvoz Saubermacher, v Sloveniji izvajal-
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ca še iščejo. Laki so vedno dražji zato se vedno bolj iščejo alternative in tehnologija je usmerjane v 

to, da bodo odpadki čim manjši. Tudi ti podatki bodo objavljeni. 

Srečko Ornik pove, da polovica ljudi iz Radizela podpira projekt in da ni vse tako črno. 

Jožef Merkuš pove, da je zadeva spolitizirana, verjame v rezultate, ki so v tabelah, saj je zdravje 

na prvem mestu in tudi sam z družino živi tukaj. Želi si, da projekt Magne uspe, saj bi to pomenilo 

začetek zaposlovanja v občini in širše. 

Anton Obreht želi, da se razjasni vse v zvezi pred prihodom in s prihodom Magne. Pozdravlja obja-

vo vprašanj in odgovorov v Utrinkih. Poziva, da se čim prej prične izobraževanje v srednjih šolah 

za zaposlovanje v predvidenem objektu Magne. 

Franjo Mihalič še enkrat opozori na zdravje ljudi v občini in zaposlovanje. 

David Adam pove, da ima Magna tudi v Kölnu in Münchne obrate v mestih in nihče ne nasprotuje 

postavitvi v mestih. V Gradcu imajo ob obratu tudi otroški vrtec za otroke zaposlenih. Še enkrat 

poudari, da Magna nima ničesar za skrivati in da želijo komunikacijo s vsemi. 

 

Po zaključku razprave je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 17:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil s stanjem glede projekta Magna in 
daje nalogo Občinski upravi, da pripravi izdajo Utrinkov s seznanitvijo projekta in s 
vprašanji in odgovori v zvezi s projektom, ter da se izvede anketa glede volje občank in 
občanov v zvezi s projektom Magne. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 15 PROTI: / 

 

 
18. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA 
 

Srečko Ornik vpraša kako je z odvodnjavanjem v Hudourniški ulici pri ge. Lesjak? Kako je z Ulico 

Milke Volk in vodooskrbo? Kako to da ni bilo Utrinkov? Kako daleč je medgeneracijski center v 

Rogozi? Kako je s krožiščem v Slivnici pri šoli? 

Glede vodooskrbe v Ulici Milke Volk, Hudourniške ulice in Račke ulice župan Marko Soršak pove, da 

si je situacijo na terenu ogledal in da bo strokovna služba pripravila predlog rešitev tega problema. 

Glede krožišča sporazum se pripravlja, čakamo na sofinancerki del s strani države. Glede ge. 

Lesjak poved, da je zadeva urejena. 

Direktor OU Peter Cokan pove, da je medgeneracijski center prijavljen v programu LAS in da se 

opravičuje, ker Utrinki niso izšli. Temu bodo sledile sankcije, in to se ne sme več ponoviti. 

 

Zvonimir Trstenjak opozori na pomanjkanje vode in navodila za polnjenje bazenov. Mnenja je, da 

ne bi smeli polniti bazenov iz vodovodnih sistemov, dokler ne bo zanesljive vodooskrbe.  

Župan Marko Soršak predlaga, da se kršitelje prijavi na občino, da bomo lahko sporočili na 

Medobčinski inšpektorat in redarstvo.  
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Franjo Mihalič opozori na neurejeno kanalizacijo v Zeleni ulici. Prav tako pa prebere dopis 

stanovalcev Letališke, Flisove in Miklavške ulice, tudi v imenu Marjana Haložana v katerem 

opozarjajo na hrup in delo izven delovnega časa podjetja Pomgrad v gramoznici, zaradi česar 

želijo krajani organizirati zbor krajanov. 

Župan Marko Soršak pove, da občina nima pravne podlage izdajati odločb v zvezi z delovanjem 

Pomgrada, vse pritožbe lahko samo posreduje pristojnim službam. Prosi tudi za posredovanje 

predlogov glede rešitve tega problema. Občinska uprava je s stanovalci že imela sestanek, ki se ga 

je udeležil direktor OU Peter Cokan.  

 

Anton Obreht pove, da je to soroden primer kot motokros v Slivnici, kjer so si ljudje gradili hiše ob 

motokros progi, sedaj pa jih moti hrup. Sprašuje pa kako je z nadgradnjo sekundarnega plinovoda 

v Slivnici. 

 

Jožef Merkuš poda pobudo, da bi se v jesenskem delu omogočil trening odbojke mlajšim moškim 

selekcijam v OŠ Franca Lešnika – Vuka, če za to obstajajo možnosti oz. prosti termini. Anton 

Obreht pozdravlja pobudo treningov in predlaga sestanek za dogovor glede terminov. 

 
Drugih pobud in vprašanj ni bilo, zato se župan Marko Soršak vsem zahvali za udeležbo in zaključi 
sejo. 
 
Seja ja bila zaključena 1955. 
 
Zapisala: 
Neva Dolgoš, dipl. posl. sekr. 
                                                                                  
 
                                                                                                 ŽUPAN 

dr. Marko SORŠAK, univ. dipl. gosp. inž.  
 


